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صادق حسنوند از پشت پرده
هیئت فوتبال استان البرز می گوید؛

برخی ها ثبت نام کردند
تا با گزینه ریاست معامله کنند!

امام جمعه فردیس؛
ملت ایران چهل سال

با قدرت دربرابر 
دشمنان ایستاده است

بضاعتی پور خبر داد؛
احیای  هویت 
باغشهری  کرج

از »خیابانی« تا »میثاقی«؛

کودتای صدا و سیما
بر علیه کی روش

اشکان  دژاگه:

کی روش را باور
داشته  باشید

محمد  تقوی: 

فقط کی روش توانست مقابل 
مافیای فوتبال ایران دوام بیاورد

مورینیو: 

کی روش از بهترین مربیان 
پرتغالی تاریخ است

سال های درازی است که هر چه مردم ایران می کشند، از 
بازی شدن با احساسات پاک و خالص شان است. از »بازی 
که خودشان  هایی  آدم  از  خوردن  بازی  است.  خوردن« 
قدر  آن  هستند.  آن  و  این  دست  ملعبه  »ناخواسته«  یا  »خواسته« 
فضا را مسموم می کنند که به هیچ کس و هیچ چیز نمی توان و نباید 
اعتماد کرد. در چنین شرایطی، مرد اول نیمکت تیم ملی ایران که در 
هشت سال گذشته کارنامه اش با ایران سرشار از افتخار و غرورآفرینی 
بوده، مورد آماج حملات و توهین ها و بازخواست ها قرار می گیرد و 
کار به جایی می رسد که یک مجری تلویزیون لب به تحقیر سرمربی 
می گشاید و آقا معلم حرف از »تحلیل فلسفه رفتاری کی روش« در 

آینده ای که شک نکنید هیچ گاه فرا نخواهد رسید می زند ...

نقش پر رنگ زنان در 
جشنواره - 1

ایده اصلی جمشیدیه در 
شبی که ماه کامل شد ...

شهرام  محمودی:
باید هر چه سریع تر تکلیف فدراسیون  

والیبال مشخص شود
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خبر

امام جمعه فردیس؛
ملت ایران چهل سال با قدرت 
دربرابر دشمنان ایستاده است

امام جمعه شهرستان فردیس گفت: ملت ایران از چهل سال 
پیش تاکنون بر سر آرمان های امام و شهدا با قدرت دربرابر 

زیاده خواهی های استکبار جهانی ایستاده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، حجت الاسلام علی اکبر ایمانی در 
خطبه های این هفته نماز جمعه شهرستان فردیس افزود: ملت 
ایران این راه را با قدرت ادامه خواهد داد و از لشکرکشی ها، 
نشست ها و هم پیمانی های دشمنان هیچ ترس و نگرانی به 

خود نمی دهد.
وی بیان داشت: کسانی که ترسو و بزدل هستند از قطار انقلاب 

اسلامی پیاده شوند زیرا به نفع ملت ایران است .
ایمانی افزود: آمریکایی ها حدود 19 سال است که به افغانستان، 
عراق و سوریه لشکرکشی کرده اند و جنگ های نیابتی به راه 

انداختند.
وی اظهار داشت: در این حال آمریکا در رسیدن به اهداف خود 
یعنی ایجاد خاورمیانه جدید با همراهی اسرائیل غاصب شکست 

خورده و ناکام مانده است .
ایمانی گفت: ایران در عراق، سوریه ، یمن ، لبنان و فلسطین 

محور مقاومت است و نقشه های استکبار را به هم زده است.
وی افزود: آمریکایی ها به دنبال این هستند آن چیزی که از 
طریق جنگ بدست نیاورند امروز از طریق فرمول دیگری در 

منطقه بدست بیاورند.
خطیب نماز جمعه شهرستان فردیس گفت: جنگ در کشور 
سوریه رو به اتمام است و از طرفی اسرائیل غاصب با توجه به 
تقویت پدافند هوایی سوریه توان هوایی خود را علیه دمشق از 

دست داده است .
وی افزود: امروز آمریکا و برخی کشورهای منطقه طرحی را پیاده 
کرده اند که در شکل دیگر ودرقالب بازسازی سوریه وارد میدان 

شوندو از این رهگذر سود ببرند.
ایمانی گفت: امروز معادلات آمریکا و برخی کشورهای حامی آن 
در منطقه شکست خورده است و حتی در پاکستان هم جایگاه 

وپایگاه خود را از دست داده اند.
وی افزود: آمریکا به دولت عراق اخطار داد که حشد شعبی را 

منحل کند اما راه به جایی نبردند.
امام جمعه فردیس تاکید کرد که نشست آینده آمریکایی ها در 

لهستان به شکست بزرگی برای آنها تبدیل خواهد شد.
وی افزود: امروز ایران اسلامی به برکت خون شهدا و ایستادگی 
ملت بیش از پیش مستحکم و استوار است و پیشرفت های 

نظامی و علمی آن به ویژه در عرصه موشکی حیرت آور است.

بضاعتی پور خبر داد؛
احیای هویت باغشهری کرج

رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج از 
شهروندان خواست کمبود عرصه های فضای سبز را به این 
سازمان اطلاع دهند تا عملیات کاشت در دستور کار قرار گیرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، بضاعتی پور، با اشاره به اهمیت 
احیای هویت باغشهری کرج از شهروندان خواست کمبود 

عرصه های فضای سبز را اطلاع رسانی کنند.
هویت  احیای  اهمیت  به  اشاره  با  پور  بضاعتی  پیمان 
این مهم به صورت ویژه در  باغشهری کرج، اظهار کرد: 

دستور کار قرار دارد.
خالی  را  درختان  جای  پویش  اجرای  به  ادامه  در  وی 
از  جدای  مهم  این  گفت:  و  کرد  اشاره  نمی گذاریم، 

برنامه های هفته درختکاری انجام می شود.
رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج تأکید 
کرد: برای جبران  کمبود فضای سبز کرج و احیای هویت 
باغشهری این کلان شهر از هیچ تلاشی فروگذار نخواهیم بود.

بضاعتی پور ازجمله برنامه های تدوین شده پیش از آغاز 
هفته درختکاری را اجرای طرح پویش موردنظر اعلام کرد 
و گفت: سازمان بر اساس نیاز مردم و بنا به درخواست 
و  معابر  منازل،  در  نهال  کاشت  به  اقدام  شهروندان 

باغچه های مسکونی شهر خواهد کرد.

خبر

اجتماعی،  ارتقاء  کارگروه  جلسه 
به همت  استان  فرهنگی و سلامت 
اداره کل اجتماعی استانداری و دعوت 
اسلامی،  تبلیغات  کل  مدیران  از 
دادگستری، سازمان فرهنگی هنری 
شهرداری کرج، دانشگاه علوم پزشکی، 
امور بانوان و خانواده استانداری، کمیته 
و  فرهنگ  خوارزمی،  دانشگاه  امداد، 
ارشاد اسلامی، بهزیستی و فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در دفتر تسهیل گری و 
توسعه محلی اسلام آباد برگزار گردید.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
پایگاه اطلاع رسانی استانداری البرز، 
عیسی قبادی مدیرکل امور اجتماعی 
سخنانی  در  استانداری  فرهنگی  و 
اظهار داشت: با راه اندازی این دفاتر در 
مناطقی که دارای تراکم بالای بافت 
فرسوده هستند، تمرکز دفاتر خدمات 
نوسازی، از نوسازی املاک مسکونی 
در  زندگی  کیفیت  ارتقاء  سمت  به 
قالب: بهسازی عرصه های عمومی، 
تأمین خدمات، بهبود زیرساخت های 
شهری، ظرفیت سازی و بهره گیری 
از ظرفیت های موجود کلیه نهادها و 

متولیان تغییر خواهد کرد.
وی با اشاره به شروع به کار این دفاتر در 
6 ماه گذشته افزود: سازمان اجتماعی 
کشور ماموریتهایی را در جهت افزایش 
سطح شرایط زندگی و اجتماعی تعریف 
نموده است که اولین گام این ماموریت 
ایجاد دفاتر تسهیل گری است که در 
حال حاضر دفاتر تسهیل گری در 10 
منطقه کرج راه اندازی شده و از نکات 
حائز اهمیت در راه اندازی این دفاتر 
می توان به سطح رفاه و امکانات کم 
این مناطق که افت شهری نامیده می 

شوند اشاره کرد.

فرهنگی  و  اجتماعی  امور  مدیرکل 
استانداری ضمن تاکید بر مشارکت همه 
دستگاه های استان افزود: امیدورام با 
هماهنگی و هم افزایی همه دستگاه ها 
به خصوص شورای شهر، شهرداری و 
نیروی انتظامی و تخصیص اعتبارات، 
توجه بیشتری به مناطق حاشیه نشین 
و کمتر برخوردار گردد تا به سطح قابل 

قبولی از شرایط اجتماعی برسند.
که  است  شهری  کرج  افزود:  وی 
به لحاظ تنوع قومیت، تنوع خرده 
فرهنگ ها و نبود یک هویت واحد 
تا  است  مردمی  مشارکت  نیازمند 

تمام  در  بیشتر  افزایی  هم  شاهد 
حوزه ها باشیم.

فرهنگی  و  اجتماعی  امور  مدیرکل 
استانداری در پایان اظهار کرد: محله 
اسلام اباد به جهت بافت فرسوده و 
ساخت و ساز غیرمجاز با مشکلاتی 
بهداشتی،  امکانات  کمبود  همچون 
فرسوده  مالکیت،  نبودن  مشخص 
غیرمجاز  های  سکونتگاه  و  بودن 
با کمک  امیدواریم  که  است  مواجه 
خدمات  های  دستگاه  و  شهرداری 
این  مشکلات  ما  پیگیری  و  رسان 

محله قدیمی برطرف گردد.

در جلسه کارگروه ارتقاء اجتماعی، فرهنگی و سلامت استان البرز مطرح شد؛

اجرای طرح پایوران اجتماعی در محلات کم برخوردار 
با مشارکت مردم 

رییس کمیسون هنر و ارتباطات در 
جلسه برنامه ریزي روز درختکاري که 
در سازمان سیما،منظر و فضای سبز 
شهری برگزار گردید گفت : می بایست 
زندگی روزمره مردم در کلانشهر ها 
آمیخته با فضای سبز و ثبت لحظات 
خاطره انگیز به واسطه رشد سبزینگی 

و ایجاد فضاهای با نشاط باشد. 

رحیم خستو، در جلسه برنامه ریزي 
روز درختکاري که در سازمان سیما، 
برگزار  شهری  سبز  فضای  و  منظر 
گردید گفت: یکی از راههای اساسی 
توسعه اجتماعی استفاده از مشارکت 
شهروندان در مدیریت شهری است 
و هفته درختکاری بهانه خوبی برای 

تقویت این فرهنگ ارزشمند است.
های  فعالیت  از  قدردانی  وی ضمن 
صورت گرفته توسط سازمان سیما، 
در  شهری  سبز  فضای  و  منظر 
بوستان های شهر کرج  و  ها  پارک 
نشاط  و   شور  افزایش  موجب  که 
شهروندان گردیده گفت: با توجه به 
رشد شهرنشینی و افزایش مخاطره 
ها  شهر  در  جمعی  زندگی  های 
ضرورت  یک  سبز  فضای  گسترش 
بایست  می  و  است  ناپذیر  اجتناب 
زندگی روزمره مردم در کلانشهر ها 
آمیخته با فضای سبز و ثبت لحظات 
خاطره انگیز به واسطه رشد سبزینگی 

و ایجاد فضاهای با نشاط باشد.
وی ادامه داد: در گذشته نقش غالب 

فضاهای سبز به زیباسازی و ظاهرسازی 
امروزه  اما  شد  می  محدود  محیط 
کارکرد این فضاها در سطح شهرها از 
سه دیدگاه عملکرد زیست محیطی، 
و  شهر  ساخت  در  کالبدی  عملکرد 
عملکرد اجتماعی روانی قابل بررسی و 

طراحی هستند.
وی با بیان اختصاص روز 21 فروردین 
ها که  با جشنواره لاله  ماه همزمان 
روز  عنوان  به  نیز  کرج  شهر  نماد 
داشت:  اظهار  است  شده  فرهنگی 
برگزاری جشنواره لاله برای هفتمین 
برای  بدیل  بی  متوالی فرصتی  سال 
دیده شدن هر چه بهترشهر کرج و 
جاذبه های گردشگری آن است باید 
و  سیما  پیرامون  مناسبی  مدیریت 

منظر شهری در کرج به ویژه با توجه 
به نزدیکی فروردین و آغاز فصل بهار 
داشته باشیم و شهر را برای استقبال 

مسافران نوروزی آماده کنیم.

رییس کمیسیون هنر و ارتباطات: 

در زندگی شهرنشینی گسترش فضای سبز یک ضرورت اجتناب ناپذیر است

البرز  استان  سازندگی  بسیج  رئیس 
گفت: با برگزاری یک انتخابات مجمع 

جهاد گران این استان تشکیل شد.
ترکاشوند  پاسدار غلامرضا  سرهنگ 
روز گذشته اظهار داشت: انتخابات این 
مجمع با حضور 50 نفر از مسئولان 
روز  استان  جهادی  برتر  های  گروه 

گذشته برگزار شد.

وی گفت: این مجمع با هدف اجرای 
تدابیر رهبر معظم انقلاب اسلامی و 
سرعت بخشیدن به خدمات رسانی و 
کمک به رفع محرومیت با همفکری و 

هم افزایی جهاد تشکیل شده است.
ترکاشوند گفت: مشارکت حداکثری 
جهادی  فعالان  و  صاحبنظران 
جهادی،  های  حرکت  تقویت  در 

مناطق  موجود  شرایط  پایش 
راهکارهای  ارایه  استان،  محروم 
و  وحدت  ایجاد  و  مشکلات  حل 
افزایی بین گروه های جهادی  هم 
و مسئولان از دیگر اهداف تشکیل 

مجمع جهادگران می باشد.
مجمع  تشکیل  اهداف  دیگر  از  وی 
اقدامات  بین  هماهنگی  ایجاد  را 

گروه های جهادی در تمام اقشار و 
تراز  کار  پرورش  برای  سازی  زمینه 

انقلاب اسلامی برشمرد.
با برگزاری انتخابات مجمع جهادگران 
استان البرز با ابلاغی از سوی فرمانده 
سپاه امام حسن مجتبی )ع( استان 
البرز هشت نفر برای عضویت در این 

مجمع انتخاب شدند.

مجمع جهادگران استان البرز تشکیل شد
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اول ؛ توافق دولت و فدراسیون در پشت پرده
پنهان  و  فراوان  های  قوس  و  کش  از  پس  سرانجام 
کار  به  منع  قانون  کرد؛  درز  خبر  واضح،  های  کاری 
و  نصف  فوتبال  فدراسیون  به  نسبت  بازنشستگان 
نیمه اجرا می شود! چرا اینگونه نخوانیم؟ فدراسیون و 
وزارت ورزش به توافق رسیدند که یک جوری قضیه 
بازنشستگی تاج را جمع و جور کنند و فدراسیون هم 
در ازای آن، کی روش را برکنار و به جای او سرمربی ای 
انتخاب کند که با وزارت ورزش و دولت هماهنگ تر 
باشد. پوتین / مدودوف ایران یعنی »مهدی تاج« و »علی 
کفاشیان« که تمام ضعف هایشان را با قرار گرفتن پشت 
برَِند کارلوس کی روش پنهان می کردند، به ناچار تسلیم 

قانون منع به کارگیری بازنشستگان شدند. 
البته دولت فعلی، از ابتدا با حضور سرمربی هماهنگ 
نباشد،  با خودش  فرمان(  به  )بخوانید مطیع و گوش 
مشکل داشت. »محمود گودرزی« را که به خاطر دارید؟ 
نخستین وزیر ورزش حسن روحانی، ماموریت نخستش 
برچینی کی روش بود و موضوع نیمی از مصاحبه ها 
و جبهه گیری هایش نیز )ماجرای وارد کردن اسدی 
به فدراسیون و...( سرمربی تیم ملی بود. مقبولیت زیاد 
و علنی  کی روش در آن زمان و گروکشی کفاشیان 
کردن ماجرا مانع این امر شد. فراموش نکنیم نه حضور 
بلکه حضور »فوتبالی!!!« حکومت  فرامتنی و سیاسی 
دارد.  طولانی  ای  پیشینه  فوتبال  های  تصمیم  در 
از برکناری های اویچ که بعدها صفایی فراهانی آن را 
»حکمی« نه از درون حکومت بلکه از نهادهای بالاتر 
عنوان کرد تا پخش مصاحبه های خوردبین در پیش از 
دربی که اعلام کرد که فدراسیون کفاشیان دستور داده 
»حسین بادامکی« در ترکیب بازی با استقلال حضور 
نداشته باشد ! انگار نه انگار که کار محمود خوردبین به 
عنوان سرپرست تیم، جلوگیری از همین تصرف ها باشد 
باشد. حالا با توافق وزارت ورزش و فدراسیون، راحت تر 
را  روش  کی  علیه  اخیر  های  ماه  حواشی  توان  می 

تفسیر کرد.

دوم ؛ کی روش وارد می شود
فدراسیون که در تمام این سال ها با سوءاستفاده از 
حساسیت فیفا در دخالت دولت در فوتبال با الگوی 
پوتین/مدودوف موقعیت خود را حفظ کرده بود، تنها 
برگ برنده قابل دفاع خود و ضامن حمایت مردمی را 
»کارلوس کی روش« می دانست. وزارت ورزش نیز در 
دو سال اخیر به این نتیجه رسید که در دست گرفتن 
سکان هدایت فوتبال و تصمیم گیری در آن با حضور 
کی روش غیر ممکن است. هم به دلیل روحیه شخص 
کی روش و هم بازی گروکشی کفاشیان/تاج. لذا راه حل 

چیست؟ قطعا زدن و از میدان به در کردن کی روش.
از آن سو، کی روش که فدراسیون را ناتوان در مدیریت 
ابتدایی ترین مسائل فوتبال می دید، از خریدن پیراهن 
تیم ملی تا برگزاری یک اردوی خارجی ) فراموش نکنیم 
از فدراسیونی صحبت می کنیم که تا دیروز آمار بازیکنان 
دو کارته را نداشته تا جلوی وقاحت باختن به این دلیل 
را بگیرد !(، به مرور در این سال ها لازم دیده بود در 
سطوح مدیریتی فراتر از خودش ورود کند. فدراسیون 
هم که بیشتر به فکر آینده خودش بود، ترجیح میداد به 
کی روش امتیاز دهد تا جای پای خود را پشت اسم او 

سفت کند و اختیاراتش را با وزارت شریک نشود.

سوم ؛ سیلی اول را وزارت زد 
دو ماجرا در این دو سال و نیم اوضاع را تغییر داد؛ از یک 
سو کی روش افسار گسیخته تر از این سوراخ و شکاف 
میان وزارت ورزش و فدراسیون استفاده کرد. از سوی 
دیگر وزارت ورزش، مدیریت افکار عمومی را از ضدیت 
با فدراسیون به ضدیت با کارلوس کی روش تغییر داد. 
مشکل هنوز این بود که با امثال بیژن ذوالفقارنسب و 
اسدی کاری از پیش نمی رفت و نیاز به چهره ای ملی و 

محبوب تر بود؛ علی کریمی!
شد.  نقش  آن  ایفاگر  ناخواسته  یا  خواسته  کریمی 
هواداران  حتی  که  پرسپولیسی  یک  ملی،  ای  چهره 
تیم های دیگر نیز او را دوست دارند و مهم تر از همه 
اینکه سابقه همکاری با کی روش را داشت. از سوی 
دیگر، کی روش که مصاحبه ها و کنایه های علیه خود را 
می دید )شروعش با مصاحبه برانکو مبنی براضافه وزن 
سه چهار کیلویی بازیکنان پس از بازگشت از اردوی تیم 
ملی(، چون توانی در فدراسیون مفلوک تاج/کفاشیان 
البته  بر آمد که  نمی دید، خود در مقام پاسخگویی 

بخشی از این به روحیه لجباز خودش نیز برمی گشت.
هواداران  آورد؛  بدست  بود  خواسته  که  آنچه  وزارت 

قرار  روش  کی  مقابل  را  پایتخت  تیم  پرطرفدارترین 
داد، دو قطبی شکل گرفت و دیگر تنها باید نظاره گر 
دومینویی بود که با ساده لوحی امثال کریمی و لجبازی 

خود کی روش خود به خود پیش می رفت.

چهارم ؛ فضای مسموم هشتگ ها
حضور  های  سال  در  که  ای  رسانه  باند  و  وزارت 
کی روش دست و پایشان از لیست تیم ملی کوتاه 
بازار  بود، حالا می توانستند در این فضای مسموم، 
»هشتگ« ها را داغ کنند. دیگر در این دو گانه صحت 
جنجال  میزان  بلکه  خورد  نمی  درد  به  خبر  منبع 
و تحریک کنندگی آن بود که کار را پیش می برد. 
دوگانه کی روش/برانکو با مدیریت لیدرها و بوقچی های 
اینستاگرامی و استادیومی حسابی داغ شده بود اما چند 
شعار کم داشت. آن وقت بود که »دلال موزامبیکی« و 

»لمپن پرتغالی« نیز از گرد راه رسیدند.
بقیه غول های  و  تیم ورزش سه، روزنامه گل  اینکه 
رسانه ای که هم تریبون روزنامه و هم صداوسیما و 
منابع خبری را در اختیار داشتند، چرا هیچوقت سند 
و شبه سندی از دلالی کی روش ارائه ندادند، محلی از 
اعراب نداشت چرا که مهم خود هشتگ ها بود؛ همچون 
شعار داخل استادیوم که نفرت پراکنی لازم را دارا بود. 
رسما می گفتند »به جهنم که مدرکی وجود ندارد«! 
وگرنه معنای »دلال« که مشخص است و طبیعتا منظور 
»ایجنت« نیست؛ بلکه مربی ای است که پیراهن تیم 
جالب  فروشد.  می  منافعی  یا  منابع  ازای  در  را  ملی 
اینجاست که همه ی آنهایی که کی روش کنارشان زد و 
دشمن او شدند حتی یک بار هم از دلالی او نگفته اند؛ از 

افشین پیروانی گرفته تا نمازی و نکونام.
بردند.  به کار می  نیز  لمپن  واژه  وار  به طرزی کنایه 
کی روش که دست و پای لات های تیم ملی را جمع 
کرده بود، قرار بود لمپن معرفی شود! دیگر چندان مهم 
نبود که دستاورد اصلی او شکل دادن تیمی است که 
برای نخستین بار »تیم« است و یک پارچه، قرار نیست 
بازیکن و غیربازیکنی غیر از سرمربی در تعیین نفرات 
)چه فنی چه غیر فنی( دخالت کند. این تقابل ها با 
که  رفت  سو  این  به  کم  کم  روش،  کی  اشتباهات 

دستاوردهای کی روش هم علیه او استفاده شود. 

پنجم ؛ دسترنج های کی روش چه می شوند؟
بر خلاف دوران پیشا کی روش که فاصله تیم اصلی با 
ذخیره ها به حدی زیاد بود که سرجمع بابت عدم بازی 

کردن دو یا سه نفر بحث و اختلاف نظر پیش می آمد، 
کی روش تیمی را ساخته که در سه بازی نخست جام 
ملت ها »بیست بازیکن« درون زمین آمده اند که این در 
تاریخ تیم ملی ایران بی سابقه بوده است و البته هنوز بحث 
بر سر دعوت نشدن چهار پنج بازیکن دیگر نیز هست که 
اصلا دعوت نشده اند. به شکلی غریب، این مساله تبدیل 
به شمشیری دو لبه علیه کی روش شده است؛ یک اینکه 
او هیچ نقشی در این که در هر پست دو سه بازیکن هم 
سطح داریم، ندارد . دوم اینکه نه تنها ندارد بلکه چون دلال 
است، فقط تیم خود را دعوت می کند و تازه اجازه و انگیزه 

پرورش بازیکنان در لیگ را نمی دهد. 
این تناقض ها راهی است برای نپذیرفتن مهم ترین دسترنج 
او یعنی »تغییر نسل« تیم ملی به سادگی آب خوردن. گاه 
حتی پا را فراتر می گذارند که چرا در زمان او ترانسفری به 
لیگ های معتبر نداشته ایم ! اما آقایان یادشان می رود، 
همین عراقی که در هشت سال اخیر هیچ دستاوردی در 
فوتبال ملی نداشته است، در ایتالیا و آلمان و هلند لژیونر 
دارد اما مگر عراق در دهه اخیر حضوری در جام جهانی 
داشته است که زمینه ساز این ترانسفرها بشود؟ در این 
زمینه هیچ کس علاقه ای به نقد لیگ برتر ندارد! چون 
لیگی که نیمی از بازیکنان آن توان استپ توپ را هم 
ندارند و هنوز درگیر طلسم و جادو هستند و بازی ها با 
دوربین کا هفتصد و پنجاه سونی فیلمبرداری می شود، 
موضوعی قدسی است چرا که سرشار از بازیکنان و تیم های 

حرفه ای است که کی روش به آن ها توهین می کند!

کلام آخر 
در چنین فضای استادیومی و هشتگ بازاری که منافع 
وزارت ورزش، باندهای ژورنالیسم و رسانه ای ورزشی، 
غیرت هوادارای آریایی هم سو شده اند و در تبانی با 
هم برای پس گرفتن حق کمیسیون خود از لیست تیم 
ملی متحد شده اند، کی روش پیشاپیش شکست خورده 
است. او البته پیش تر شکست خورده بود وقتی که به 
غایت ایرانی شد و به ادبیات سخیفی پناه برد و چاره را 
در ساختن شر و دشمنی دید که باید با او جنگید. اکنون 
این شر بازگشته است. به عبارتی دقیق تر، ما و فوتبال 

به آن بازگشته ایم. 
تیم ملی ایران، دوران سختی را در پسا کی روش باید 
تحمل کند. با رفتن کی روش، احتمالا مربی کوتوله و 
مطیعی خواهد آمد تا تجربه کی روش تکرار نشود و به 
طبع، دوران جولان حکومتی ها، رانت رسانه ای ها و 

البته هولیگان های قرمز و آبی است...

»حاشیه« بیخ تیم ملی را  چسبیده است!

کی روش ، قربانی
سهم خواهی آقایان؟

در فضای استادیومی و هشتگ 
وزارت  منافع  که  بازاری 
و  ژورنالیسم  باندهای  ورزش، 
رسانه ای ورزشی، غیرت هوادارای آریایی 
هم سو شده اند و در تبانی با هم برای پس 
تیم  لیست  از  گرفتن حق کمیسیون خود 
ملی و بازگشت به مرام لیست سهامی تیم 
پیشاپیش  روش  کی  اند،  شده  متحد  ملی 

شکست خورده است ...

محمدحسین سیفی
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ورزشی

با توجه به رفتار وزارت ورزش؛
مجمع عمومی کشتی به سال 

آینده موکول شد
 

با توجه به زمان باقی مانده تا پایان سال این شایعه به 
واقعیت تبدیل شده که وزارت ورزش، فرایند انتخابات 
رئیس فدراسیون کشتی را به سال آینده موکول خواهد 

کرد.
مجارستان   201۸ جهانی  رقابتهای  در  ایران  کشتی 
با شکست بزرگی همراه شد که بزرگترین تبعات این 
سقوط قابل پیش بینی، استعفای رسول خادم از ریاست 
فدراسیون بود. استعفایی که نه تنها وزارت ورزش، بلکه 
بسیاری از اهالی کشتی و به ویژه منتقدان خادم هم از 
آن استقبال کردند و بر خلاف استعفای قبلی او، خیلی 

زود آنرا پذیرفتند.
 به هر حال مدتها از آن اتفاق گذشته و اهالی کشتی هم 
اکنون در انتظار انتخاب رئیس جدید فدراسیون هستند. 
وزارت  و سیاست های محتاطانه  رفتار  با  انتظاری که 
ورزش به عنوان متولی اصلی برگزاری مجمع عمومی، 
بسیار طولانی شده و با توجه به زمان محدود تا المپیک 
2020 توکیو، گوش شکسته ها را نگرانتر از قبل کرده 

است.
حساسیت بالای اهالی کشتی برای برگزاری فوری مجمع 
و معرفی رئیس فدراسیون از یک سو و بلاتکلیفی از اینکه 
آیا رئیس بعدی قصد همکاری با کادرهای فنی کشتی 
آزاد و فرنگی و برخی مسئولان فدراسیون را دارد یا خیر؛ 
از سویی دیگر باعث شده تا موج دیگری از نگرانی در 

فضای ورزش اول کشورمان بوجود آید.
وزارت ورزش به رغم تمام این نگرانی ها هنوز تصمیم 
قاطعی برای برگزاری مجمع عمومی اتخاذ نکرده و این 
است.  زده  رقم  نیز  را  فراوانی  شایعات  طولانی،  تاخیر 
شایعاتی مثل انتظار برای ورود گزینه مورد وثوق وزارت 
ورزش به صحنه رقابت و حضور فردی خارج از خانواده 

کشتی در عرصه ریاست این رشته پرافتخار.
از تمام این حواشی که بگذریم می توان از تاخیر مبهم 
نام  ثبت  زمان  اعلام  در  ورزش  وزارت  برانگیز  و سوال 
کاندیداها و برگزاری مجمع استنباط دیگری هم داشت.

طبق قانون مجامع، مدعیان رسیدن به صندلی ریاست 
فدراسیون کشتی 10 روز کاری مهلت دارند که رسما 
برای حضور در رقابت انتخاباتی ثبت نام کنند. سپس 
نوبت به مسئولان دستگاه های نظارتی می رسد که باید 
در یک بازه زمانی ۴5 روزه به بررسی و تایید صلاحیت 
کاندیداها بپردازند. با یک حساب سرانگشتی می توان به 
این واقعیت رسید که با اجرای این روند نمی توان امید 
زیادی به برگزاری مجمع تا پایان سالجاری داشت و به 
احتمال فراوان رئیس جدید فدراسیون کشتی در سال 

جدید مشخص و معرفی خواهد شد.
اهالی کشتی معتقدند وزارت  از  برخی  از سویی دیگر 
ورزش سعی دارد فعلا امور فدراسیون کشتی را توسط 
ملی کشتی  های  تیم  زمانیکه  تا  کند  اداره  سرپرست 
آزاد و فرنگی در رقابتهای قهرمانی آسیا به میدان بروند. 
مسابقاتی که اوایل اردیبهشت ماه سال آینده در چین 
برگزار می شود و نتایج آن قطعا در انتخابات کشتی و 
ورود مدعیان جدید به عرصه رقابت تاثیرگذار  خواهد 

بود.
شاید در این میان همه چیز طبیعی و منطقی به نظر 
برسد، اما تنها چیزی که با این بلاتکلیفی از دست خواهد 
رفت، زمان است. کشتی ایران فرصت زیادی برای جبران 
ناکامی های قبلی در رقابتهای جهانی 2019 قزاقستان 
و المپیک 2020 توکیو ندارد و ادامه این روند می تواند 
سیستم اجرایی تیم های ملی و فدراسیون را با دغدغه 

ماندن یا رفتن همراه سازد.
برای کسب مدال در  ایران  پرامید  از رشته های  یکی 
رقابت های بین المللی کشتی است که طرفداران ورزش 
های  رقابت  در  ورزشکاران  درخشش  انتظار  همیشه 
امید می رود هر چه زودتر  المپیک دارند و  و  جهانی 

تکلیف مجمع انتخاباتی این فدراسیون مشخص شود.

دریچه

امیر زائر رفیعی با بیان اینکه دوچرخه 
سواری ایران برای بازگشت به روزهای 
سازی  پشتوانه  نیازمند  خود  خوب 
است گفت: ناکامی های اخیر دوچرخه 
سواری ایران باید مورد توجه مسئولان 

وزارت ورزش قرار بگیرد.
زائر  هوادار«،امیر  »دنیای  گزارش  به 
رفیعی دوچرخه سوار باسابقه البرزی 
کرد:  اظهار  ملی  تیم  سابق  وعضو 
همانند بازی های آسیایی در مسابقات 
قهرمانی آسیا هم تیم ملی کشورمان 
است  خطری  زنگ  این  و  شد  ناکام 
به  فکری  کشور  ورزش  متولیان  تا 
برای  و  کنند  سواری  دوچرخه  حال 
آن  بیشتر  نزولی  سیر  از  جلوگیری 

تصمیمات لازم را بگیرند.
نه  های  سال  تا  اینکه  بیان  با  وی 
چندان دور سهم ایران از مدال های 
خوشرنگ آسیایی محفوظ بود وامروز 
برایمان تبدیل به آرزو شده است گفت: 
این ناکامی ها و افُت دوچرخه سواری 
ایران دلایل مختلفی دارد که نیاز است 
ورود  آن  به  ورزش  وزارت  مسئولان 

کنند.

زائر رفیعی که پس از ۷ سال غیبت از 
سال جاری فعالیت خود را در بخش 
و  کرده  آغاز  سواری  دوچرخه  جاده 
همراه تیم البرز در مسابقات کشوری 
چند  گفت:  ادامه  در  داشته  حضور 
سالی است در بخش پشتوانه سازی 
دوچرخه  و  ایم  نکرده  عمل  خوب 
سواران قدیمی بار سنگین مسابقات 
واردوها را به دوش کشیده اند وحال 
در این شرایط  زمان زیادی نیاز است 
تا بتوان کم کاری های قبل را جبران 
کرد و خون تازه ای به دوچرخه سواری 

ایران تزریق کرد.
برتر  درلیگ  حضور  سابقه  که  وی 
را در  المللی مختلف  بین  تورهای  و 
کارنامه دارد جایگاه دوچرخه سواری 
و گفت:  داد  قرار  اشاره  مورد  را  البرز 
اخیر جز  های  در سال  البرز همواره 
استان های مستعد و موفق دوچرخه 
سواری کشور بوده و با کمی حمایت و 
توجه می تواند چهره های جدیدی را 

به این ورزش معرفی کند.
شرایط  در  کرد:  تصریح  رفیعی  زائر 
فعلی تهیه و تامین وسایل دوچرخه 

سواری بسیار سنگین است و نیاز است 
برای توسعه این ورزش حمایت لازم از 
فدراسیون صورت  و  ها  استان  سوی 
بگیرد واستان های مختلف در قالب 
یک برنامه مدون به سمت استعدادیابی 

و توسعه این ورزش بروند.
وی به مشکلات اخیرش با فدراسیون 
از مسابقات  و گفت: پس  اشاره کرد 
عضویت  کارت  اخذ  برای  کشوری 
کارت  واین  کردم  اقدام  فدراسیون 
از تحویل آن به دلایلی  اما  صادرشد 
که برایم روشن نیست خودداری می 

کنند.
اسبق دوچرخه سوار  پوش  ملی  این 
های  پیگیری  کرد:  تصریح  ایران 
مختلفی برای حل این مشکل و رفع 

مانع حضور در مسابقات داشته ام اما 
هنوز به جایی نرسیده است و متاسفانه 
پاسخ شفافی هم  برای این اقدام داده 

نمی شود.
زائر رفیعی در پایان گفت: بی میلی 
در دوچرخه  فعالیت  برای  ها  باشگاه 
سواری وبه دنبال آن  کاهش درآمدهای 
دوچرخه سواران و البته فقدان برنامه 
ریزی مدون برای دوچرخه سواری در 
سطوح مختلف سبب شده این ورزش 
رو به افول برود و امیدوارم با تمهیدات 
نگاه  از تفکرات و  لازم و بهره گیری 
های جدید و توان نیروهای با انگیزه 
این رشته ورزشی از شرایط بد کنونی 
رها شود و بار دیگر به قدرت اول آسیا 

تبدیل شود.

ملی پوش البرزی دوچرخه سواری ایران:

ناکامی دوچرخه سواری ایران زنگ خطری است برای متولیان ورزش

ملی  تیم  سابق  البرزی  پوش  ملی 
والیبال بر این باور است که رقابت های 
لیگ برتر والیبال کیفتی ندارد و بازی 
ها فقط برای تماشاگران جذاب است

شهرام  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
محمودی درباره شکست تیم خاتم 
اردکان در لیگ برتر والیبال گفت: در 
مجموع بازی بدی نبود ولی مسابقه 
کیفیتی نداشت و در واقع بین تیم بد 

و بدتر تیم بد پیروز شد.
بازیکن تیم خاتم درباره نتایج کسب 
شده تیم با وجود مهره های خوب در 
چه  به  خوب  مهره  گفت:  تیم  این 
کسی می گویید؟ تیم کلا سه، چهار 
ملی  تیم  در  قبلا  که  دارد  بازیکنی 
وارد  تیم  به  که  هجمه ای  اند.  بوده 
می شود که چون پر مهره است باید 
نتایج خوبی بگیرد، اشتباه است. چند 
تیم از ما بهتر هستند. به غیر از تیم 
شهرداری ورامین سایر تیم ها از نظر 
بهتر هستند. تلاش می  از ما  مهره 
کنیم تا نتایج خوبی کسب کنیم. در 
حال حاضر نیز در رده سوم هستیم 
ایم.  نیاورده  دست  به  بدی  نتایج  و 
می توانستیم بهتر از این هم باشیم. 
برای بهتر شدن تلاش می کنیم تا در 
پلی آف نتایج بهتری کسب کنیم و 
به هدفی که مدنظرمان است دست 

یابیم.
درباره  ملی  تیم  سابق  پوش  ملی 
یکدیگر  با  ها  تیم  نزدیک  رقابت 
برای  قضیه  این  شاید  گفت:  نیز 

تماشاگران جذاب باشد. وقتی بازی 
5 سته می شود همه می گویند چه 
لیگ جذاب و خوبی اما زمانی که در 
بازی ها ریز می شوید متوجه خواهید 
شد که مسابقات کیفتی ندارد و فقط 
والیبال  که  کسانی  هستند!  دیدنی 
لیگ  نمی کنند  دنبال  ای  را حرفه 

برایشان جذاب است.
 9 یا  هشت  کرد:  تاکید  محمودی 
بازیکن خارج از ایران مشغول هستند 
شدند.  جدا  داخلی  های  تیم  از  و 
جایگزین مناسبی هم برای آنها نبود. 
بازیکنان خارجی خوب نیز به لیگ 
تزریق نشد. کیفیت لیگ نسبت به 
است.  کرده  افت  سال های گذشته 
شاید رقابت ها جذاب و دیدنی باشد 

اما کیفیتی ندارد.
ادامه داد:  بازیکن تیم والیبال خاتم 
طوری  را  مسابقات  ریزی  برنامه 
سال  پایان  تا  که  کرده اند  تنظیم 
ضرر  به  این  و  شود  تمام  مسابقات 
تیم ها خواهد بود مخصوصا تیم های 
پرواز  در  مدام  باید  که  شهرستانی 
باشند. با تصمیمی که گرفتند فشار 
شد.  خواهد  وارد  ها  تیم  به  زیادی 
امیدوارم سال های آینده شرایط لیگ 
بهتر شود. امسال لیگ خوبی نداریم، 
جذب  با  بعد  های  سال  شاءالله  ان 
در  را  بازیکنان  بتوانیم  اسپانسرها 
داخل ایران حفظ و یا حتی بازیکنان 
خوب خارجی جذب کنیم تا کیفیت 

لیگ  افزایش یابد.

ویدئو  از  استفاده  عدم  درباره  وی 
چک در رقابت های لیگ برتر والیبال 
بگویم  چیزی  ترسم  می  گفت:  نیز 
دعوت  انضباطی  کمیته  به  دوباره 
شوم! چه بگویم. امیدوارم مسئولان 
تمام  ببینند.  را  وضعیت  خودشان 
بازی ها به جنجال کشیده می شود 
و دلایل متفاوتی دارد. یک دلیلش 
بازی  ناظر  بحث مدیریتی است که 
باید کنترل کند. بحث دیگر داوری 
است که با ویدئو چک می توان آنرا 
کنترل کرد. اگر قرار است باشگاه ها 
ویدئو چک را تهیه کنند باید باشگاه 
را مجبور به انجام این کار کنند و اگر 
قرار است فدراسیون در اختیار باشگاه 
قرار دهد باید این کار نهایی شود. به 
هر حال فدراسیون باید از تکنولوژی 
و توانش استفاده کند تا لیگ خوبی 

را برگزار کند.
محمودی افزود: از همین لیگ جاری 
شش، هفت بازیکن باید به تیم ملی 
ملحق شوند تا در کنار لژیونرها برای 
تا  است  نیاز  کنند.  بازی  ملی  تیم 

بازیکنان داخلی آمادگی خود را حفظ 
غیر  در  کنند  بازی  بالا  در سطح  و 
ملی  تیم  به  توانند  نمی  این صورت 

کمک کنند.
درباره  ملی  تیم  سابق  پوش  ملی 
از  ملی  تیم  روی  پیش  رویدادهای 
در   2020 المپیک  انتخابی  جمله 
سال آینده نیز گفت: در گروه خوبی 
قرار داریم. یک بازی سخت مقابل تیم 
روسیه خواهیم داشت. تیم کوبا نیز 
تیم جوان و خوبی است. مکزیک هم 
تیم خوبی دارد. فدراسیون باید برنامه 
نتیجه  تا  دهد  انجام  خوبی  ریزی 
بگیریم. اما در حال حاضر فدراسیون 
در بلاتکلیفی است. مشخص نیست 
در آینده چه اتفاقی رخ می دهد. باید 
فدراسیون  تکلیف  سریعتر  چه  هر 
برای  ریزی  برنامه  و  شود  مشخص 
اردوهای ملی و تیم ملی صورت گیرد 
تا تیم ملی با تمام توان در رقابت ها 
صعود  المپیک  به  اگر  شود.  حاضر 
کنیم نتیجه تاریخی خواهد بود و این 

دور از دسترس نیست.

محمودی ملی پوش اسبق تیم ملی:

باید هر چه سریع تر تکلیف 
فدراسیون والیبال مشخص شود
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اگر بهترین تیم ها را به چالش نکشیم
نمی توانیم قهرمان شویم

کی روش: تک تک بازی ها
برای ما فینال است

کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان 
است.  زیر  به شرح  است که  داده  انجام  را  گفتگویی 
او معتقد است باید بتوانیم مقابل تیم های قدرتمند 

پیروز شویم.
سرمربی تیم ملی گفت: ما تا آخر برای خدمت به مردم ایران 

خواهیم جنگید.
کارلوس کی روش در گفتگو با سایت فدراسیون فوتبال 
گفت : همانطور که گفتم بازی برابر عراق دیدار سختی بود. 
زمانی که بحث فوتبال و انجام بازی فوتبال مطرح است، ما 

موقعیت های زیادی خلق کردیم.
نیاز  بازیکنانم نشان دادند زمانیکه  افزود:  ادامه  وی در 
باشد یک جنگجوی واقعی هستند و با اجرای استراتژی 
تعیین شده در این بازی به عنوان تیم اول صعود خود 

را قطعی کردیم.
قابل  موضوع  مهمترین  حاضر  حال  در  ادامه:  روش  کی 
اهمیت، زمان حال و فعلی تیم ملی است و بقیه موضوعات 
در درجه دوم اهمیت قرار دارند. خوشبختانه در شرایط فعلی 
در وضعیت مناسبی قرار داریم و توانسته ایم با دو بر و یک 
تساوی و بع ثمر رساندن ۷ گل و بدون دریافت گل به مرحله 

بعدی صعود کنیم.
سرمربی تیم ملی گفت: در حال حاضر پل اول را پشت 
سر گذاشته ایم و از هم اکنون جام ملتها برای ما شروع 

می شود.
و  کند  می  تغییر  بازیها  نحوه  الان  از  داد:  ادامه  وی 
همانطور که گفتم از این به بعد تیم پیروز میدان همه 
چیز را دارد و بازنده همه چیز را می بازد. از این به بعد 
تک تک بازی ها برای ما فینال جام ملتهای آسیا دارد. 
بدون در نظر گرفتن اینکه با چه تیم هایی روبرو خواهیم 
شد، به تمام حریفان احترام می گذاریم و سعی می کنیم 

همیشه بهتر شویم.
سرمربی تیم ملی گفت: من به بازیکنانم ایمان دارم 
اعتماد  کادرم  اعضای  و  بازیکنان  به  درصد  هزار  و 

دارم.
وی تاکید کرد: هم اکنون و زمان حال برای من همه چیز 
است. اگر ما بهترین تیم ها را به چالش نکشیم نمی توانیم به 
قهرمانی برسیم. ما در این جام حضور نداریم که حریفان خود 
را انتخاب کنیم، ما اینجا هستیم تا بهترین عملکردمان را 
مقابل تمام حریفان به نمایش بگذاریم، بدون در نظر گرفتن 
حریف مقابلمان. ما با فروتنی و بدون غرور به مسیر مقابل 

حرکت می کنیم.
وی در پایان گفت: ما تا آخر برای رسیدن به هدفمان خواهیم 

جنگید و این به خاطر مردم ایران و خدمت به آنها است.

بلیت های رایگان برای عمانی ها 
در مقابل ایران

تیم  این  اعلام کرد طرفداران  عمان  ورزش کشور  وزارت 
می توانند به صورت رایگان به تماشای جدال این تیم مقابل 

ایران بپردازند.
برد حماسی عمانی ها برابر ترکمنستان و صعود به عنوان 
یکی از تیم های سوم برتر جام ملت ها باعث شد تا این تیم 
کوچک حاشیه خلیج فارس به عنوان رقیب ایران در مرحله 
یک هشتم نهایی، یکشنبه شب در ورزشگاه زیبای محمد بن 

زاید به مصاف یوزهای ایرانی برود.
با این قرعه وزارت ورزش عمان بلافاصله دست به کار شد و 
اعلام کردبلیت های جایگاه مخصوص طرفداران این کشور 
را از کمیته برگزاری رقابت ها خریداری کرده است تا به این 
ترتیب کار برای ورود گسترده طرفداران این تیم به ورزشگاه 

محمد بن زاید آسان تر شود.

اخبار

ایران  فوتبال  ملی  تیم  کاپیتان 
گفت:مطمئنا این تیم یکی از بهترین 
تیم های تاریخ فوتبال ایران است که 

بازیکنانی آماده و یک سطح دارد.
اشکان  هوادار«،  گزارش»دنیای  به 
دژاگه کاپیتان تیم ملی ایران مثل 
برخی از بازیکنان که در 2 بازی قبل 
به زمین رفته بودند در دیدار با عراق 
روی نیمکت نشست و در واسط نیمه 
دوم وارد زمین شد.دژاگه که یکی از 
بهترین های ایران در 3 بازی اخیر 
بوده معتقد است تیم ملی با بهترین 
این  و  شده  بعد  مرحله  راهی  آمار 
خودش یک زنگ خطر برای رقبا به 

حساب می آید.
کاپیتان تیم ملی در خصوص دیدار 
با عراق و همچنین مسائل مختلف 
صحبت هایی انجام داده که متن آن 

را در زیر می خوانید:

صعود ایران به دور بعد به بهترین 
شکل رقم خورد. نظرت چیست؟

خوشحالم که کار را در مرحله گروهی 
با بهترین شکل تمام کردیم.این یک 
هدف بود که به آن رسیدیم.در بازی 
با عراق هم فشار روی تیم حریف بود 
چون آنها باید ما را می بردند تا به 

عنوان تیم اول صعود می کردند.

به نظر می رسد هدفگذاری بازی 
به بازی جواب داد.درست است؟

بله، ما با ۷ امتیاز، ۷ گل زده و بدون 
گل خورده راهی مرحله بعد شدیم. 
این همان هدف ما بود که بازی به 

بازی ببریم و صعود کنیم.

به نظر کاپیتان تیم ملی این تیم 
می تواند بهترین تیم تاریخ ایران 

لقب بگیرد یا نه؟

ولی  تیم  بهترین  بگویم  توانم  نمی 
بهترین  از  یکی  تیم  این  مطمئنا 
ایران است.  تیم های تاریخ فوتبال 
بازیکنان یک سطح و آماده هستند و 
کار مربی برای انتخاب بازیکن سخت. 
اکثر بازیکنان فعلی تیم ملی در لیگ 
بازی  ایران  از  اروپایی و خارج  های 
می کنند، قبلا شاید 2 یا 3 لژیونر در 
تیم ملی وجود داشت ولی الان ۸-۷ 
بازیکن تیم ملی خارج از ایران بازی 
می کنند.البته حضور این بازیکنان در 
کنار بقیه بچه ها کیفیت تیم ما را بالا 

برده است.

ها  بازی  این  با  کنی  می  فکر 
ممکن است بازیکنان دیگری به 

اروپا بروند؟
بازیکنان  تیم  این  صد.در  در  صد 
مستعد زیادی هستند. البته در کل 
خوبی  استعدادهای  ایران  فوتبال 
از  خارج  توانند  می  که  دارد  وجود 
بازی کنند. مثلا جام جهانی  ایران 
یک فرصت است برای بازیکنان که 
خود را نشان بدهند و در این بازی 
ها هم این موقعیت وجود دارد. بعد از 
جام جهانی 5 بازیکن تیم ملی راهی 
لیگ های خارج از ایران شدند و الان 
بازیکنان  برای  خوبی  فرصت  هم 

وجود دارد.

عراق  مقابل  بازی  در  ملی  تیم 
نسبت به بازی های اول تغییرات 
بیشتری داشت. به نظر می رسد 
کی روش نمی خواست دستش را 

برای رقبا رو کند...
روش  کی  بود.  مربی  استراتژی  این 
سالها است که در فوتبال حضور دارد و 
باور داشته باشید که او می داند چه کار 
می کند. باید او را باور داشته باشید. 

همه بازیکنانی که در تیم ملی هستند 
سطح خوبی دارند و هر بازیکنی را او 
در زمین قرار بدهد بهترین عملکردش 

را به نمایش می گذارد.

تیم ملی در گروهش اول شد و 
به  نظر می رسد هدفگذاری  به 
شکلی بود که به تیم های قوی 

گروهای دیگر نخورید...
دقیقا. ما می خواستیم اول شویم 
که به کره، ژاپن و تیم های مطرح 
در این مرحله نخوریم.خوشبختانه 
کردیم  صعود  اول  تیم  عنوان  به 
شروع  از  قبل  که  همانطور  ولی 
بازی ها گفتم همه بازی ها در یک 
سطح است و تیم آسان و ضعیف 

نداریم.

به داوری  با عراق  بازی  شما در 
یک  چون   داشتید  اعتراض 
پنالتی ما را نگرفت. این موضوع 

نگرانتان نمی کند؟
قضاوت در برخی بازی ها برای داور 
سخت است و ما نباید به این مسائل 
توجه کنیم. در بازی با عراق من هم 
باید  خودمان  ولی  دیدم  را  صحنه 

حواسمان به اینگونه مسائل باشد.۴ 
سال پیش اتفاقی برای ما افتاد که 
هنوز وقتی آن بازی با عراق را می 
بینم ناراحت می شوم. ما باید به داور 
توجه نکنیم و کار خودمان را انجام 
عربی  تیم های  مقابل  بازی  دهیم. 
همیشه سخت است، ممکن است در 
زمین درگیری به وجود بیاید و دقیقا 
با همین مسائل سعی می کنند به 

تیم ما ضربه بزنند.

بعد  دور  به  ملی  تیم  که  حالا 
از  شما  درخواست  کرده  صعود 
مسئولین چیست، ظاهرا معاون 
مرحله  پاداش  هم  ورزش  وزیر 
اول را به بازیکنان پرداخت کرده 

است...
از  قبل  مسائل  این  مورد  در  ما 
وقت  الان  و  زدیم  حرف  تورنمنت 
صحبت کردن در مورد اینگونه حرف 
نیست. هر شخصی می خواهد  ها 
حمایت کند این کار را انجام بدهد. ما 
فقط می خواهیم به زمین برویم و از 
پرچم کشورمان دفاع کنیم.الان مهم 
این است که در زمین بجنگیم و به 

تیم فکر کنیم.

کی روش را باور داشته باشید؛

دژاگه: این تیم یکی از بهترین های تاریخ فوتبال ایران است

از نگاه کارشناسان سایت »فاکس 
آزمون  سردار  آسیا«،  اسپورتس 
مرحله  برتر  بازیکن  پنج  از  یکی 
جام  فوتبال  رقابت های  گروهی 

ملت های آسیا بوده است.
»فاکس  سایت  کارشناسان 
گزارشی،  در  آسیا«  اسپورتس 

گروهی  مرحله  برتر  بازیکن  پنج 
را  آسیا  ملت های  جام  مسابقات 
انتخاب کردند که نام سردار آزمون، 
مهاجم تیم ملی کشورمان در رده 
آزمون  می شود.  دیده  لیست  سوم 
دروازه  بار  یک  گروهی،  دور  در 
یمن را گشود و دو گل ایران مقابل 

ویتنام را به ثمر رساند.
از آزمون به عنوان یکی از بازیکنان 
خطرناک رقابت ها نام برده می شد 
کرد.  ثابت  را  چیزی  چنین  او  و 
این  در  گل  سه  تاکنون  آزمون 
مسابقات به ثمر رسانده و در ادامه 
گل های  زدن  دنبال  به  رقابت ها 

بیشتری خواهد بود. ایران تاکنون 
عملکردی فوق العاده از خود نشان 
داده و فُرم خوب آزمون نیز مزید 
تا این تیم به دنبال  بر علت شده 

قهرمانی جام ملت های آسیا باشد.
گروهی  دور  بازیکنان  برترین 
نگاه فاکس  از  جام ملت های آسیا 
ترتیب  این  به  آسیا  اسپورتس 
 -2 )قطر(،  علی  معز   -1 است: 
)ازبکستان(،  شومورودوف  الدور 
3- سردار آزمون )ایران(، ۴- مهند 
علی )عراق(، 5- سعد الشیب )قطر(

اسپورتس  فاکس  سایت  همچنین 
بهترین  دیگری،  گزارش  در 
مهاجمان دور گروهی مسابقات را 
آزمون  نام سردار  که  کرد  انتخاب 
ازقطر،  علی  معز  کنار  در  ایران  از 
ویتالی  ازبکستان،  از  شومورودوف 
لوکس از فیلیپین و مهند علی از 

عراق جای دارد.

از نگاه فاکس اسپورتس؛

سردار آزمون در میان ۵ بازیکن برتر دور گروهی جام ملت های آسیا 
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جشنواره فجر امسال، به نظر سال خوبی برای بانوان 
سینمای ایران خواهد بود. چه در پشت دوربین و چه 
در مقابل آن، زنان ایرانی نقش پر رنگ و قابل توجهی را 
ایفا کرده اند. درست است که بزرگانی مانند »رخشان 
بنی اعتماد«، »پوران درخشنده« و... در جشنواره فجر 
اما احتمالا به هیچ وجه جای  امسال حضور ندارند، 
خالی آن ها احساس نخواهد شد چرا که ترکیبی از 
جوانان و با تجربه ها در بخش های مختلف جشنواره 
درخشش  منتظر  توان  می  که  دارند  حضور  امسال 
آن ها حتی بیشتر از مردان بود. اتفاقی که سال های 

قبل برای »نرگس آبیار« و... نیز افتاده بود.
در این دوره جشنواره نرگس آبیار، آزیتا موگویی، یلدا 
جبلی، الهه نوبخت، زینب تبریزی، زینب تقوایی، سوگل 
رضوانی و فاطمه احمدی کارگردانان و تهیه کنندگانی 
نو،  نگاه  سیمرغ،  سودای  بخش های  در  که  هستند 
مستند و فیلم کوتاه حضور دارند. در این شماره قصد 

داریم نیمی از این نفرات را معرفی کنیم ؛
آبیار از سال 90 وارد حوزه سینما شد و در نخستین 
در  آنچه  از  »اشیا  فیلم  خود  سینمایی  بلند  تجربه 
را  تجربه  این  نزدیکترند«  شما  به  می بینید  آیینه 
کامل کرد. او در سال 92 یک سال بعد فیلم »شیار 
1۴3« را کارگردانی کرد که در سی و دومین جشنواره 
بین المللی فیلم فجر سیمرغ بلورین بهترین فیلم از 
نگاه مردم و هیئت داوران را از آن خود کرد.  آبیار 

پس از این در سال 9۴ فیلم »نفس« را ساخت که 
در سی و چهارمین جشنواره فیلم فجر سیمرغ زرین 
جشنواره را از آن خود کرد. همچنین این فیلم نیز در 
جشنواره های بین المللی بسیاری حضور یافت و موفق 
به دریافت جوایز گوناگونی شد و در نهایت به عنوان 
نماینده ایران در اسکار 201۸ معرفی شد. حالا این 
کارگردان موفق در سی و هفتمین جشنواره فیلم فجر 
حضور یافته است و قرار است آخرین اثر او یعنی “شبی 
که ماه کامل شد” به نمایش درآید. این فیلم سینمایی 
روایت دختر جوانی از مناطق جنوب شهر تهران است 
که درگیر عشق جوانی شهرستانی می شود و این در 
حالیست که دختر به دلایلی مجبور به مهاجرت از 

ایران است.
یلدا جبلی فارغ التحصیل رشته سینماست. ورودش 
شهروند  یک  به  »بشارت  فیلم  تدوین  با  سینما  به 
هزاره سوم« رقم خورد. پس از آن جبلی در سال 93 
تصمیم گرفت فیلم »داره صبح میشه« را کارگردانی 
کند فیلمی اپیزودیک که جبلی آن را ساخت و حالا 
پس از حدود ۴ سال فیلم سینمایی »جمشیدیه« را 
روانه سی و هفتمین جشنواره فیلم فجر کرده است. 
جمشیدیه دومین فیلم بلند سینمایی یلدا جبلی در 
فضایی متفاوت و سبکی جدید نسبت به فیلم قبلی 
وی است که نگاهی به یکی از معضلات چالش برانگیز 
جامعه دارد. سارا بهرامی، حامد کمیلی، پانته آ پناهی ها، 

سعید چنگیزیان، ستاره پسیانی، ندا جبرائیلی، شادی 
حمیرا  کاتب،  کاوه  ولی زادگان،  محمد  کرم رودی، 
نونهالی، لیلی فرهادپور، غلامرضا کیایی نژاد، حسین 
دالمن با حضور کیومرث پور احمد، بهرام عظیمی و 
بهرنگ تنکابنی از جمله بازیگرانی هستند که در این 

فیلم نقش آفرینی دارند.
الهه نوبخت تهیه کننده مستند و از پخش کننده های 
سال ها  این  در  و  است  ایران  سینمای  بین المللی 
بخش  مسئول  و  خارجی  میهمانان  بخش  مدیریت 
داوران بین الملل دوره های سی و یکم تا سی و سوم 
جشنواره فیلم فجر، مدیر بین الملل ششمین جشنواره 
وی  دارد.  خود  کارنامه  در  را  شهر  فیلم  بین المللی 
همچنین در آخرین دوره جشنواره بین المللی فیلم ژنو 
سوییس به عنوان داور حضور داشته است. او امسال 
در سی و هفتمین جشنواره فیلم فجر در مقام تهیه 
با فیلم مستند »دلبند« ساخته یاسر طالبی  کننده 
حضور دارد. مستند »دلبند« قصه زندگی دشوار اما 
به دلخواه یک مادر هشتاد و دو ساله و تنها به نام 

فیروزه است که زندگی منحصر به فردی در دل رشته 
کوه های البرز دارد.

سوگل رضوانی دیگر فیلمساز زن جوانی است که در 
جشنواره امسال حضور دارد. رضوانی فعالیتش را در 
عرصه هنر با موسیقی آغاز کرد و سپس وارد عرصه 
بازیگری تئاتر شد. او فارغ التحصیل کارشناسی سینما 
و کارشناسی ارشد هنرهای زیبا از سانفرانسیسکو است. 
آثار  نویسندگی  و  کارگردانی  تهیه کنندگی،  رضوانی 
متعددی در حوزه فیلم کوتاه را بر عهده داشته است و 
جوایز گوناگونی را نیز از جشنواره های داخلی و خارجی 
دریافت کرده است. او امسال با فیلم »رورانس«  در 
سی و پنجمین جشنواره بین المللی فیلم کوتاه تهران، 
حاضر شد و جایزه بهترین کارگردانی را از آن خود 
کرد. حالا او با این فیلم در سی و هفتمین جشنواره 
فیلم فجر حاضر شده است. در خلاصه داستان رورانس 
آمده است: رعنا که درگیر رابطه ای عاطفی با بهرام 
تصمیم  اجرا  آخر  شب  در  شده،  تئاترش  همبازی 

می گیرد از مواجهه با واقعیت بگریزد.

نقش پر رنگ زنان در جشنواره - 1

ایده اصلی جمشیدیه در 
شبی که ماه کامل شد ...

»متولد شده با یک دندان«
::  جوزف بویدن  ::

دندان  یک  با  شده  متولد  کتاب 
قلم  به  است  داستانی  مجموعه 
جوزف بویدن، نویسنده ی کانادایی 
مشکلات  و  معضلات  بیان  که 
زندگیِ سرخپوستان از دغدغه های 
کتاب  نخستین  اوست.  اصلی 
بویدن که در 2001 چاپ و منتشر 
کوتاه  داستان  سیزده  شامل  شد، 
است که در چهار بخش گنجانده 
» جنوب،  کار«  اند: »شرق،  شده 

آوار« ، »غرب، فرار«، »شمال، خانه«
به نوعی می توان متولد شده با یک دندان را جغرافیای زندگی 
امروزیِ مردمان سرخپوست دانست. مردمی با پیشینه ی غنی 
فرهنگی که اکنون محدود شده اند به اردوگاه های ساختِ دست 
سفیدپوستان. آنها از هر سمت که بروند خود را در محاصره ی 
سیم خاردارهایِ فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی ای می بینند که 

سفیدپوستان بر پیکره ی زندگی شان فرو کرده اند.
طرحِ  و  شاکله  داستان هایش  مجموعه  با  کتاب  این  طرفی  از 
زیربناییِ رمان های بعدی بویدن را فراهم آورد. خلق بسیاری از 
شخصیت هایی که پس از این اثر در رمان های دیگر بویدن نقش 
آفرینی کردند، در پس زمینه ی همین داستان های کوتاه اتفاق 

افتاده است.
بویدن فریاد مردم سرخ است. او قصد دارد با نوشته هایش آثار 
مخربِ هجومِ سفیدپوستان به مرزها و سرزمین های پدری اش 
رودخانه ها،  زمین ها،  ستاندنِ  جبر  به  بنمایاند.  جهان  به  را 
حیوانات و بسیاری دیگر، برای مردمانی که زندگیشان در پیوند 
عمیق با طبیعت بوده، شاید تنها بخشی از سیاستِ نادرست و 

سلطه جویانه ی مردم سفید در مواجهه با سرخپوستان باشد.

The Fighter
:: دیوید او.راسل ::

داستان  روایت کننده ی   ، »جنگجو« 
ایرلندی  بوکسوری  زندگی  حقیقی 
با نام میکی وارد است که به کمک 
برادر ناتنی خود، توانست مقام قهرمانی 
این مسابقات در وزن خود را به دست 
بیاورد. میکی با بازی مارک والبرگ، 
در عین شکست خوردن های مداوم 
با  بوکس،  رقابت های  رینگ های  در 
الگوبرداری از برادر بزرگ تر خود یعنی 
دیکی که کریستین بیل نقش آفرینی 
او را برعهده داشت است و بعد از مواجهه با دختری به نام چارلن، تصمیم 
می گیرد زندگی خود را تغییر بدهد و تبدیل به انسان لایق احترام تر و 
موفق تری بشود.این موضوع که در ادامه با همراهی مابقی اعضای خانواده ی 
او نیز همراه می شود، طوری زندگی اش را تغییر می دهد که وی از یک 
کارگر نه چندان راضی از زندگی، تبدیل می شود به مبارزی که جرئت 
جنگیدن دوباره را پیدا کرده است. ایده ای که به کلی برآمده از جنس 
خاص سینمای دیوید او. راسل و نگاه امیدوارانه، خاص و هیجان انگیز او 
به زندگی کردن است. داستان اثر، همان قدر که راجع به نحوه ی رسیدن 
آدم ها به خواسته های شان با تلاش پایان ناپذیر حرف می زند، به انسان های 
به  را  آن ها  نزدیکان شان  تشویق  با  می خواهند  که  شکست خورده ای 
موفقیت های از دست رفته ی خود برسانند نیز، می پردازد. کیفیت فوق العاده 
بالای اجراهای حاضر در اثر که تمامی شان از مناظر گوناگونی برخی از نقاط 
اوج توانایی های ستاره های اصلی شان را به تصویر می کشند، فضاسازی های 
احساسی قوی و دیالوگ نویسی های راضی کننده، جزوی از اصلی ترین نقاط 
قوت The Fighter به شمار می روند. قدرت تصویرسازی های فیلم، به 
طور موازی هم وام دار قاب بندی های زیبای راسل است و هم به طرزی 
انکارناپذیر، بعضا با کپی کردن کهن الگوهای ساخته شده توسط فیلم های 

بوکس محور قدیمی تر، شکل گرفته است.

»لامی«
:: هژیر مهرافروز ::

هژیر مهرافروز یکی از هنرمندانی است 
که نگاهی متفاوت  به موسیقی داشته 
و کمی حرفه ای تر به پدیده موسیقی 
تلفیقی نگاه کرده است. این حرفه ای 
تر بودن نه فقط از نظر آهنگسازی، 
به  بیشتر  بلکه  تنظیم  و  سازبندی 
دلیل عدم استفاده از المان های بازاری 
برای فروش بیشتر یک آلبوم موسیقی 
فرهنگ  دو  تلفیق  و  ترکیب  است. 
سال ها  و  وقت  نیازمند  موسیقی 
تحقیق است و آنچه که از موسیقی هژیر مهرافروز بر می اید، چیزی جز 

این نیست. 
در این آلبوم از المان های سبک های مختلف موسیقی همچون پاپ، راک، 
سنتی و موسیقی عرفانی بهره گرفته شده است و یک موسیقی ترکیبی 
مدرن به انضمام صدای خاص خواننده که تاثیر کار را دو چندان کرده 
است. همچنین بهره گیری از اشعار یک هنرمند معاصر یعنی عباس 
زرونده با فضای کلاسیک به جای استفاده از آثار شاعران قدیمی تر، 
تاثیری ژرف بر شنونده می گذارد چرا که هرچند اشعار گذشتگان وابسته 
به زمان و مکان نیستند، اما شاعری که در عصر حاضر زندگی می کند بر 
اوضاع و احوال زمان خود واقف است. صدای خواننده یکی از مهم ترین 
عناصر در موسیقی به شمار می رود، در این چهارراه بن بست که هر فردی 
سعی دارد با بهره گیری از تحریر های سنتی با چاشنی موزیک پاپ قد 
علم کند، صدای ناب و رسای هژیر مهرافروز و شیوه ی خاص خوانش و 

ادای اشعار او گوش شنونده را نوازش می کند. 
سازبندی و تنظیم قطعات آلبوم بسیار خاص و متفاوت است. بطور 
کلی گوشه هایی از موسیقی که تا به حال به آن ها پرداخته نشده 
است در این آلبوم گنجانده شده است. هژیر مهرافروز موسیقی دان 

توانایی است.

معرفی آلبوم موسیقیمعرفی فیلممعرفی کتاب
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

7 ورزشی

دوری چهار هفته ای فلینی
 با تایید اوله گونار سولسشر، مروان فلینی، هافبک منچستریونایتد حداقل ۴ هفته از 

میادین دور خواهد بود. گفته می شود مصدومیت وی کشیدگی عضله پشت پا بوده و 
حداقل تا اواخر ماه فوریه از میادین دور است. سرمربی منچستریونایتد همچنین اعلام 

کرد که الکسیس سانچز آمادگی لازم را کسب کرده است.

روی فاریا سرمربی الدحیل قطر شد
روی فاریا، دستیار سابق خوزه مورینیو در سالیان دراز -از پورتو تا منچستریونایتد- 

که در پایان فصل گذشته پس از سال ها همکاری و به بهانه کسب تجربه برای آغاز راه 
سرمربیگری بالاخره راهش را از آقای خاص جدا کرده بود، روز گذشته با قراردادی به 

عنوان سرمربی تیم الدحیل قطر معرفی شد

تمدید قرارداد رابرتسون
اندی رابرتسون، مدافع چپ باشگاه لیورپول قرارداد خود را با باشگاهش تمدید 

کرد. بازیکن 2۴ ساله که هجده ماه پیش از هال سیتی به لیورپول پیوست، 
قرارداد جدیدی با قرمزها به امضا رساند. او تاکنون 56 بار پیراهن لیورپول را بر 

تن کرده و یک گل نیز به ثمر رسانده است.

احتمال 48 تیم شدن جام جهانی قطر
اینفانتینو در این مورد گفته است: » کشور قطر تمایل زیادی برای انجام این 

کار دارد. بی شک مدیریت ۴۸ تیم در قطر کار سختی است و احتمال دارد برخی 
از بازی ها در کشور های همسایه برگزار شود. این مسئله کاملا ورزشی است نه 

سیاسی و باید با فدراسیون ها مذاکره کنیم.«

رئال مادرید به دنبال میلیتائو
رئال مادرید به نظر می رسد به توافقات شخصی با ادر میلیتائو مدافع 20 ساله پورتو 

رسیده است که تا چند روز آینده انتقال او رسمی می شود .مسئولان رئال مادرید که 
پنج بازی آخر میلیتائو را از نزدیک دیده اند، به این نتیجه رسیده اند که برای جذب 

او اقدام کنند.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

فسخ قرارداد شهاب زاهدی
در حالیکه چند روز بیشتر از قرارداد شهاب زاهدی با سوون سامسونگ نگذشته 

بود آشکار شد که این بازیکن سابقه دوپینگ دارد و قرارداد او با تیم کره ای فسخ شد. 
باشگاه کره ای سوون سامسونگ تنها یک روز بعد از قرارداد شهاب زاهدی، به دلیل 

سابقه دوپینگ این بازیکن قرارداد او را فسخ کرد.

جلالی سرمربی نساجی شد
پس از مشخص شدن وضعیت مالکیت باشگاه نساجی و تاکید استانداری مازندران 

به انتخاب سرمربی برای نساجی مالک این باشگاه سرانجام سرمربی این تیم را انتخاب 
کرد. پس از مذاکرات مالک باشگاه نساجی مازندران و مجید جلالی، در نهایت ساعتی 

پیش این مربی صاحب نام هدایت نساجی مازندران را برعهده گرفت.

تعویق مذاکرات کی روش و کلمبیا
مسئولان فوتبال کلمبیا معتقدند که مذاکره با او و از بین بردن تمرکز کی روش در 

این برهه کاری حرفه ای نیست. بنابراین مسئولان فدراسیون فوتبال کلمبیا تا پایان 
جام ملت های آسیا صبر خواهند کرد و پس از اتمام مسابقات مذاکرات خود را شروع 

خواهند کرد. کی روش گزینه اصلی کلمبیا است.

محمد ابراهمی به سپاهان پیوست
سپاهان اصفهان برای نیم فصل دوم لیگ برتر با محمد ابراهیمی پای میز مذاکره 

نشست و پس از توافق نهایی طرفین این بازیکن به سپاهان پیوست تا بار دیگر 
شاگرد امیر قلعه نویی شود. محمد ابراهیمی، بازیکن سابق تراکتورسازی تبریز 

با عقد قراردادی نیم فصل دوم را در جمع شاگردان قلعه نویی توپ میزند.

شکست استقلال در دیداری دوستانه
تیم فوتبال استقلال که در حال حاضر برای برگزاری اردویی تدارکاتی در آنتالیای 

ترکیه به سر می برد، در دیداری دوستانه به مصاف اسپورتیو مونیسیپال رومانی رفت. 
این دیدار در نهایت با شکست استقلال با حساب 2 بر یک به پایان رسید که تک گل 

استقلال را محسن کریمی به ثمر رساند.

با مشخص شدن کاندیداهای انتخابات رئیس 
تایید  کمیته  البرز،  استان  فوتبال  هیئت 
و  است  شده  تشکیل  انتخابات  صلاحیت 
بزودی نامزدهای تایید شده معرفی می شوند 
و سازمان ورزش و جوانان استان بر این است 

که هر چه سریعتر انتخابات را برگزار کند.
از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
وردی،  بیک  منصور  البرز،  خبرورزشی 
مصطفی سعیدی سیرایی، مجید دودانگه، 
مهدی نجم الدین، علیرضا علوی، محمد 
امیری،  مجید  عباسلو،  امیر  ملکی، 
محمدرضا احمد نیا، مهدی ایمانی ومحمد 
فیروزگاه 11 نفری هستند که برای حضور 
در چهارمین انتخابات استانی فوتبال البرز 
به  توجه  با  دید  وباید  اند  کرده  نام  ثبت 
شرط مهم وتعیین کننده سابقه مدیریتی 
شرایط  توانند  می  ها  گزینه  از  کدامیک 
کامل را احراز کنند و به جمع کاندیداهای 
نهایی انتخابات برسند. اتفاقی که کمتر در 
فوتبال کشور  استانی  سطح هیئت های 
در این سالها دیده ایم و معمولا انتخابات 
هیئت ها علیرغم حرف وحدیث دار بودن 
هیچگاه به ابطال و تکرار منجر نشده بود اما 
این بار البرز به این درجه از وخامت رسید 
تا تنها پس از چندماه فعالیت مجمع برگزار 

شده فاقد اعتبار شود و فدراسیون مصلحت 
اندیش فوتبال ایران وادار کند همه چیز را 
به نقطه اول بازگرداند. فدراسیون فوتبال که 
این روزها به شدت درگیر حضور تیم ملی 
در جام ملت های آسیا است با بروز این 
اتفاق به سرعت اقدام به فراخوان و ثبت نام 
ریاست این هیئت ورزشی کرد تا بار دیگر 
تنور رقابت برای تصدی مدیریت فوتبال در 

استان همسایه پایتخت گرم شود.
صلاحیت  تایید  کمیته  سابق  عضو 
انتخابات هیات فوتبال البرز، دلیل ثبت نام 
برخی کاندیداها را سهم خواهی از هیات 
دلیل  مورد  در  حسنوند  صادق  دانست. 
عدم حضورش در کمیته سه نفره تایید 
نشد  بنده درخواست  از  صلاحیت گفت: 
تا در این کمیته حضور داشته باشم. البته 
فردی که در کمیته تایید صلاحیت حضور 
دارد باید رکن حقوقی هیات فوتبال باشد و 
بنده دیگر مسئولیتی در هیات البرز ندارم.

وی در مورد کمیته سه نفره تشکیل شده 
برای تایید صلاحیت ها ادامه داد: افرادی 
که در کمیته سه نفره حضور دارند باید 
شخصیت  یک  که  باشند  داشته  توجه 
شبه قضایی دارند که تصمیم گیری ها به 
وجدان آنها بستگی دارد. آنها باید بدانند که 

در مقابل تایید یا رد صلاحیت افراد مسئول 
اذهان  پاسخگوی  را  باید خود  و  هستند 

عمومی بدانند.
صلاحیت  تایید  کمیته  سابق  عضو 
مورد  در  البرز  فوتبال  هیات  کاندیداهای 
شائبه های پیرو حضور برخی کاندیداها 
از  برخی  باشید،  داشته  توجه  اگر  گفت: 
همین کاندیداها از سوی برخی کاندیداهای 
دیگر به عنوان نایب رئیس معرفی شده 
اند. این افراد پوششی هستند تا انتخابات 

مهندسی شود.

هدف بعضی افراد رقابت سالم نیست
حسنوند در ادامه گفت و گو با خبر ورزشی 
روز  در  دارند  قصد  افراد  این  افزود:  البرز 
انتخابات به نفع گزینه ریاست هیات کنار 
بروند و با فردی که معتقدند بالاترین رای را 
اخذ می کند معامله کنند. در انتخابات گذشته 
هم که فدراسیون رای به ابطال آن داد، شاهد 
این موضوع بودیم که برخی از کاندیداها به 
ظاهر منتقد بودند و روز انتخابات به نفع فردی 
که رئیس شد کنار رفتند و درنهایت با این 
تعامل به عنوان دبیر هیات انتخاب شدند. 
هدف این افراد رقابت سالم نیست و به دنبال 

سهم خواهی از هیات هستند.

وی در مورد اینکه چطور می شود حواشی 
انتخابات را به حداقل رساند نیز تصریح کرد: 
باید مدیرکل ورزش و جوانان استان به عنوان 
هیات  انتخابات  موضوع  به  ورزش  متولی 
فوتبال ورود کند و نقش اساسی داشته باشد. 
انتخابات باید زیر ذره بین ایشان برگزار شود 

تا حقی از فردی ضایع نشود. 
در  تخلف  مورد  در  به  ادامه  در  حسنوند 
انتخابات سایر هیات ها نیز اظهار کرد: وقتی 
ما از مدیرکل ورزش استان می خواهیم در 
انتخابات ورود کند بی دلیل نیست.وی در 
ادامه با اشاره به تخلف رئیس سابق هیات 
هم  قبلا  گفت:  واترپلو  و  شیرجه  و  شنا 
پرونده ای در مراجع قضایی وجود داشت 
که بنده مسئول رسیدگی به آن بودم و 
رئیس سابق هیات شنا، شیرجه و واترپلو، 
بدون داشتن مدرک لیسانس در انتخابات 

شرکت کرد و برای او ابلاغ نیز صادر شد.
تغییر مدیرکل ورزش استان،  از  اما پس 
مشخص شد که این فرد دیپلم دارد و با 
انتخابات شرکت کرده  در  مدرک جعلی 
است. اگر در همان ابتدا بررسی های لازم 
انجام می شد، شاهد چنین اتفاقاتی نبودیم.
امیدوارم فردی انتخاب شود که به وظایف 

خود عمل کند.
صادق حسنوند در خاتمه مصاحبه افزود: 
بنده حدود 10سال در هیات فوتبال استان 
رئیس  عنوان  به  فردی  امیدوارم  و  بودم 
هیات فوتبال انتخاب شود که در راستای 
به صورت جهانی  شرح وظایف خود که 
تدوین می شود عمل کند. به این صورت 
که در آموزش و پرورش داوران، مربیان و 
بازیکنان، اعزام تیم ها و جذب سرمایه های 

لازم عملکرد مطلوبی داشته باشد.

صادق حسنوند از پشت پرده هیئت فوتبال استان البرز می گوید؛

برخی ها ثبت نام کردند تا با گزینه ریاست معامله کنند!
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او جایگاه یک معلم را دارد
مورینیو: کی روش از بهترین 

مربیان پرتغالی تاریخ است

ژوزه مورینیو، سرمربی سابق منچستریونایتد، با تعریف 
تا  خواست  آسیایی  کشورهای  از  کی روش،  کارلوس  از 
مسئولیت بیشتری روی دوش مربیان خارجی که به این 

قاره می آیند، بگذارند.
ژوزه مورینیو که به تازگی با منچستریونایتد قطع همکاری 
کرده، به عنوان کارشناس دیدار تیم های قطر و عربستان 
 BeIn sport در جام ملت های آسیا، امشب در شبکه

حضور پیدا کرد.
آقای خاص در بخشی از صحبت هایش که به حضور 
حضور مربیان نامدار در تیم های آسیایی اشاره داشت، 
با تمجید ویژه از کارلوس کی روش، گفت: به کارلوس 
در تیم ایران نگاه کنید، او یکی از بهترین مربیان پرتغالی 
تاریخ است. او مانند ژوزوالدو فریرا، مربی السد، یک معلم 
است، یک مربی بزرگ که جایگاه یک معلم را هم دارد. 

با پوست و استخوان، فساد فوتبال ایران را 
درک کردم

محمد تقوی: فقط کی روش 
توانست مقابل مافیای فوتبال 

ایران دوام بیاورد
و یک  ورزش  وزیر  علیه  کارلوس کی روش که  اظهارات 
تیم خاص صورت گرفت با واکنش های متفاوتی در محافل 
ورزشی همراه بوده است. محمد تقوی، سرمربی تراکتورسازی 
در اینستاگرام خود اظهار داشت با پوست و استخوان خود 
فساد فوتبال ایران را درک کرده و شرایط فوتبال ایران، کی 

روش را وادار کرده که اینطور صحبت کند.
محمد تقوی، سرمربی سابق تراکتورسازی تبریز در واکنش 
به اظهارات کی روش علیه وزیر ورزش در حساب اینستاگرام 
خود نوشت:»بعد از جدایی از فساد فوتبال ایران که با حضور 
سایتهای  مسئول  مدیران  و  خبرنگاران  بعضی  و  دلالان 
ورزشی که نقش اصلی دلالی را بعهده دارند با پوست و 
استخوانم فساد را در فوتبال ایران حس کردم. به رغم اصرار 
حتی خانواده ام پیشنهاد دیگر تیم لیگ برتری را رد کردم 
تا به دور از مافیای فوتبال ایران به دنبال زندگی شخصی ام 
باشم. حضورم در فوتبال ایران کوتاه اما پربار بود با توجه به 
اینکه به بی تجربگی متهم می شدم اما خوشبختانه از لحاظ 
فنی متوجه شدم در فوتبال ایران اگر اصول ابتدایی فوتبال 
را پیاده کنید موفق خواهید شد اما در خارج از زمین فوتبال 
باید تجربه هوچیگری و مافیاداشته باشید تادوام بیاورید که 
متاسفانه در اینمورد هیچ تجربه ای نداشتم. غرض از این 
متن کوتاه موضوع کی روش است. کی روش با ادبیاتی 
صحبت می کند که فوتبال ایران او را وادار کرده است که 
این چنین باشد. حال دوستانی که به اومی تازند و از او 
خرده میگیرند و از حرفهای کی روش ناراحت می شوند 
ورگ غیرتشان بالا می زند بدانند که کی روش تنها کسی 
است که توانسته در مقابل مافیای فاسد فوتبال ایران دوام 
بیاورد. سرانجام یکنفر توانسته با همان حربه آنان به جنگ 

آنان برود و در زمین فوتبال هم موفق باشد.«

خبر

چه  هر  که  است  درازی  های  سال 
مردم ایران می کشند، از بازی شدن 
با احساسات پاک و خالص شان است. 
از »بازی خوردن« است. بازی خوردن 
از آدم هایی که خودشان »خواسته« 
و  این  دست  ملعبه  »ناخواسته«  یا 
آن هستند. آن قدر فضا را مسموم 
هیچ  و  هیچ کس  به  که  کنند  می 
چیز نمی توان و نباید اعتماد کرد. 
در چنین شرایطی، مرد اول نیمکت 
سال  هشت  در  که  ایران  ملی  تیم 
گذشته کارنامه اش با ایران سرشار از 
افتخار و غرورآفرینی بوده، مورد آماج 
حملات و توهین ها و بازخواست ها 
قرار می گیرد و کار به جایی می رسد 
که یک مجری تلویزیون لب به تحقیر 
سرمربی می گشاید و آقا معلم حرف 
از »تحلیل فلسفه رفتاری کی روش« 
در آینده ای که شک نکنید هیچ گاه 

فرا نخواهد رسید می زند ...
کی  کارلوس  حضور  آخر  های  ماه 
آخرین  یاد  را  من  ایران  در  روش 
ثقفی«  »مختار  قیام  روزهای 
می اندازد؛ جایی که زبیری ها میان 
با نشر  و  انداختند  تفرقه  او و مردم 
تغییر  و  مختار  مورد  در  اکاذیب 
نامه هایش، او را به نابودی در میان 
مردم کشاندند. زبیری های امروزتان 
را بشناسید! رسانه هایی که جملات 
کی روش را بد ترجمه می کنند تا 
تیتر یک باشند را بشناسید. کی روش 
هیچ کجا نگفته است که »مردم ایران 
نان ندارند بخورند«. خودتان مصاحبه 
شرایط  از  تماما  او  دهید؛  گوش  را 
واژه  از  و  گوید  می  ملی«  »تیم  بد 
»اینجا« استفاده می کند و نه مردم.

که  نیست  این  اصلا  نگارنده  سخن 
خطا  گونه  هر  از  مبرا  روش  کی 
اشتباه  اصلا.  نه  است؛  اشتباه  و 
اوست  مداوم  »لجبازی«  روش  کی 
و تمام. وگرنه در هیچ نقطه دیگری 
از  »ناروایی«  و  اشتباه  حرف  هیچ 
همین  است.  نشده  خارج  دهانش 
متهم  را  ورزش  وزیر  اگر  هم  حالا 
ملی  تیم  از  خودش  جدایی  اصلی 
بی حسابی  کند، حرف  می  معرفی 
نیست و در مطالبی جداگانه برایتان 
های  شماره  در  و  ایم  داده  توضیح 
بعدی بیشتر و بی پرده تر در مورد آن 
توضیح خواهیم داد )مطمئن باشید 
تا  را می دهد  قول  این  نگارنده  که 
این »آینده« مانند آینده علی کریمی 
برای ارائه مدارک و مستنداتش جهت 
دلال بودن سرمربی تیم ملی نیست 
که هیچگاه فرا نرسید!( که ماجرا از 
چه قرار است. در هیچ نقطه از دنیا، 

باشگاه پر طرفدار یک کشور را مقابل 
تیم ملی قرار نمی دهند. چرا آقایان 
وقتی برانکو و پرسپولیس شمشیر را 
از رو برای تیم ملی بسته بود، سکوت 

اختیار می کردند؟ 
»جواد خیابانی« مرد قابل احترامی 
در  همیشه  و  سیماست  و  صدا  در 
کنار مردم بوده است. اما به ما بگوید 
منبع چیزی که می گوید و برایش 
اشک تمساح می ریزد کجاست؟ مگر 
کند؟!  نمی  ترجمه  انگلیسی  کتاب 
چرا نمی تواند حرف های کی روش 
آقا جواد می  از  ما  را متوجه شود؟ 
پرسیم: چطور مردی که تا دیروز سر 
ماجرای زلزله سر پل ذهاب دولت را 
با خاک یکسان می کرد و وزرا را می 
شست و پهن می کرد، امروز به یک 
باره طرفدار سینه چاک وزیر ورزش 

و جوانان شده و ایشان را مبرا 
می  انتقاد  گونه  هر  از 

داند؟ یادمان نرود که 
ملی  پایه  های  تیم 
ما برای هر مسابقه 
نیازشان  حداقل 

»لباس«  یعنی 
نداشتند.  هم 
نرود  یادمان 

مسابقات  در  که 
دو  بین  ملی،  تیم 
را  ها  پیراهن  نیمه 

تحویل  ها  بچه  از 
ها  آن  و  گرفتند  می 

را می شستند. این ها را 
یادمان نرود آقای خیابانی. 

شما که خوب بلدید رو به 
دوربین کی روش را متهم به سیاه 
نمایی کنید، آیا واقعا وضعیت فوتبال 
جام  سازی  آماده  مانند  همیشه  ما 
ملت های آسیا سفید بوده است؟ یا 
کارلوس کی روش مغضوب شما برای 
گرفتن این حداقل نیاز یعنی لباس 
برای تیم ملی، خون دل ها خورده 
حضرتعالی  بغض  دلیل  است؟ 
مردم  و »عزت«  فقط »شرف« 
است؟ اگر واقعا چنین است که 
ستودنی  و  احترام  قابل  خب 
است؛ اما باید گفت تیر شما 
در  شما   همتایان  دیگر  و 
سنگ  به  هم  زمینه  این 

شما  اگر  خورد.  خواهد 
نگران شرف و آبروی مردم 
هستید راه ها و موضوعات 
برای  تری  روشن  و  بهتر 
بغض،  مدنی،  اعتراض 
وجود  فغان  و  آه  گریه، 
زبانم  نکرده  خدای  دارد. 
لال این اشک ها و بغض ها 
احیانا ارتباطی به لغو شدن 
و  »جیووا«  مابین  قرارداد 
روش  کی  توسط  شما 
عجیب  داستان  آن  و 
لباس های تیم ملی که 

ندارد؟! 

جوان  نیز  میثاقی«  »محمدحسین 
است و در این صدا و سیما، جویای 
نام. روزگاری وقتی یک »خبرنگار« 
جزئی در روسیه بود و کی روش رو 
به دوربین به برانکو حمله می کرد، 
بلندترین قهقه ها را می زد و از گرفتن 
همچین مصاحبه ای در پوست خود 
از آن را هم  تر  نمی گنجید. پیش 
بهترین  در  که  زمانی  داریم.  یاد  به 
از  یکسری  مجری  عنوان  به  حالت 
آیتم های برنامه پرطرفدار نود که به 
سبب بیان پرشور و هیجانش مطرح 
بود. حالا که مجری پر بیننده ترین 
و  آسیا شده  های  ملت  جام  برنامه 
است،  کرده  پیدا  ارتقا  جایگاهش 
های  صحبت  خوردن  آب  عین 
سرمربی تیم ملی را سانسور می کند! 
واقعا که چی؟ میثاقی به چه حقی 
به عنوان  را  خودش 

زند؟ »که  می  جا  العموم«  »مدعی 
پخش  را  فنی  های  صحبت  فقط 
می کنیم؟« آقای میثاقی نه شما و 
این عرصه در  بزرگتران شما در  نه 
مردم  برای  گیری  تصمیم  جایگاه 
که  است  مردم  این  حق  نیستید. 
به شما  ها  آن  بدانند.  را  همه چیز 
و به برنامه شما »اعتماد« کرده اند 
که تماشایش می کنند. اساسا شما 
با پول همین مردم است که خبرنگار 
اعزام  امارات  کشور  به  گزارشگر  و 
کرده اید، حال بدون اجازه آن ها و 
با صلاحدید خودتان برایشان تعیین 
و تکلیف می کنید که چی ببینند و 

چی نبینند؟ 
به عقیده نگارنده، در شرایط حساس 
فعلی، کی روش نباید آن حرف ها را 
بر زبان می آورد، اما تحلیل من این 
پایان جام ملت های  تا  او  است که 
آسیا دست خیلی ها را که در پشت 
پرده برای سقوط او و تیمش دست 
به هرکاری زدند را رو خواهد کرد. او 
احتمالا بهترین نتیجه را هم »انشالله« 
می  اما  گرفت  خواهد  ملی  تیم  با 
خواهد این نتیجه گیری را با به زیر 
کشیدن تمام »سم پاش« های اطراف 
تیم ملی همراه کند. سم پاش هایی 
جلو  را  خیابانی  و  میثاقی  امروز  که 
انداخته اند تا در ظاهر »صدای مردم« 
باشند، در حالی که برای آگاهی این 
مردم قدم از قدم بر نمی دارند و در 

نهایت همان »بازی خوردگان« اند.

از »خیابانی« تا »میثاقی«؛

کودتای صدا و سیما بر علیه کی روش

مهدی تیموری


